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Zápis z jednání partnerského výkonného výboru 
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
ČERVEN 2022 

 
 

 

 
Termín jednání:          PÁTEK 17. 6. 2022  
 
Místo jednání:          Fakulta managmentu VŠE Jindřichův Hradec, Jarošovská 1117 
  
Začátek jednání:  19:30 
  
Konec jednání:  21:10 
 
Přítomni: Lukáš Dolejš, Michal Pazderník, Petr Jindra, Jiří Tlustý 
 
Omluveni: Roman Komenda, Kamil Vraspír   
 
Sekretáři: Jiří Matyáš, Petra Dufková 
 
 
 

 
 

 

Navržený program jednání:    bod vede 

1)            Úvod a schválení programu jednání             Pazderník 
2)            Jmenování Ověřovatele zápisu                      Pazderník 
3)            Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů     Pazderník 
4)            Hlasování Per-rollam        Pazderník 
5)            Zpráva o čerpání rozpočtu       Matyáš, Dufková 
6)            PP1, PP2, PP3, RRP, ZMFR – vyhodnocení 21/22 a  
                plán na další sezónu 22/23       Matyáš, Dufková 
7)            Informace jednotlivých komisí                                    
                LK; KRD; KMM; KRR; KPS; KŽF; DK                                                             členové VV                        
8)            KCTM Vysočina a Jižní Čechy 
                – přehled získaných dotací,  plán čerpání prostředků v období 9-12/2022   Matyáš, Dufková 
9)            Informace z jednání manažerů a z celostátního VV    Matyáš 
10)         Ostatní 
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1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Michal Pazderník, hejtman Kraje Vysočina, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy RVV. VV schválil 
předložený program jednání.  
            

2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Michal Pazderník navrhl a jmenoval Jiřího Tlustého ověřovatelem zápisu. 

 

VV vzal toto na vědomí 

 

3) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO JEDNÁNÍ VV A PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

Úkoly z minulého jednání byly splněny. 

 

4) HLASOVÁNÍ PER-ROLLAM 
Členům VV byl předložen Zápis o hlasování Per-rollam VV (úterý 17. 5. 2022 11:27 – úterý 17. 5. 2022 23:59). 
 
VV potvrzuje hlasování Per-rollam: 

Schválení návrhu hejtmana Jihočeského kraje Lukáše Dolejše jako kandidáta na post člena VV Českého florbalu 
za region V – Kraj Vysočina a Jihočeský kraj.  

 

5) ZPRÁVA O ČERPÁNÍ ROZPOČTU 

Členové RVV obdrželi materiál s čerpáním rozpočtu dle jednotlivých rozpočtovaných položek. Mezi přítomnými 
proběhla diskuse ohledně čerpání rozpočtu. 

 

6) PP1, PP2, PP3, RRP, ZMFR – vyhodnocení 21/22 a plán na novou sezonu 22/23 

PP1 – přítomní diskutovali ohledně PP = nové oddíly, podpora oddílů – příprava projektových listů /Prachatice, 
Veselí n. L., Polná, Velké Meziříčí, Chotěboř, Golčův Jeníkov) 

 

PP2 – náborové akce formou neligových turnajů 

 

PP3 – zelená skupina – během sezony 21/22 probíhaly konzultace s přihlášenými oddíly, které splnily dle termínů 
všechny požadované úkoly. V sezoně 22/23 přihlášeny 3 oddíly – Hippos Žďár n. S, Florbal Soběslav a 1 FbK 
Tábor.  

Jiří Matyáš informoval přítomné o snížení dotačních prostředků ze 40.000,- na 20.000,- a také o snížení počtu 
účastníků tohoto programu z původních 6 na 3 z Regionu V. RVV navrhuje přijetí všech 3 přihlášených oddílů 
(Hippos Žďár n. S, Florbal Soběslav a 1 FbK Tábor) do PP3 pro sezónu 2022/23. 

 

HLASOVÁNÍ pro zařazení přihlášených oddílů do programu PP3 zelená /skupina 

PRO: 4    PROTI: 0       ZDRŽEL SE: 0 

 

RRP – probíhala široká diskuse o připravovaném novém RRP, hlavně o potřebě zvýšení ambicióznosti 
připravovaného plánu. 

 

ZMFR – sekretáři členy VV seznámili s dokumentem, který byl se sekretáři podrobně řešen.  

  

Úkol 06/2022 1: Prostudovat si a poslat připomínky k připravovanému RRP. 

     Termín: 26.6. 2022 

               Zodpovídají: členové VV  
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7) INFORMACE JEDNOTLIVÝCH KOMISÍ 

LK – Jiří Tlustý poděkoval Michalu Pazderníkovi za aktivitu před Losovacím aktivem, kdy byly řešeny soutěže 
Vysočiny komplexní dohodou mezi jednotlivými oddíly a Vysočina byla vylosována on-line. 

KMM – Petr Jindra informoval o proběhlých soustředěních, které jsou součástí příprav na ODM v Olomouci. 
V Jihočeském kraji proběhla soustředění v Nové Včelnici a na Vysočině probíhá soustředění v Bystřici n.P. 

KRD – Jiří Matyáš a Michal Pazderník přednesli informace o plánovaných školeních. Dále přítomní diskutovali 
o hledání hlavního školitele rozhodčích. 

KPS – Jiří Matyáš informoval o plánované akci pro juniory, kdy v prvním týdnu v červenci proběhne v Rakousku 
akce, které se zúčastní družstva FBC Písek a FBC Štíři Č. Budějovice. 

KŽF – Roman Komenda nebyl přítomen 

DK – bez jednání 

KRR – bez jednání  

 

8) KCTM VYSOČINA A JIŽNÍ ČECHY 

Oba spolky Florbal Vysočina a Jihočeský florbal žádaly o přidělení dotací na tréninky mládeže, žádané dotace 
byly přiznány. Florbal Vysočina má prostředky k dispozici na účtu, Jihočeský florbal očekává prostředky v průběhu 
měsíce. Po absolvování ODM proběhne vyhodnocení dosavadního čerpání prostředků v první polovině roku 
2022. Ve společné diskusi RVV a KMM bude navržen plán akcí pro sezónu 2022/23, první akce by měly 
proběhnout již v září. Osvědčil se projekt regiodnů s využitím „centrálních hal“ s ověřeným zázemím, pro tréninky 
krajských reprezentací však budou využívány i haly ve vzdálenějších místech krajů/regionu – např. 
Písek/Č.Krumlov/Kaplice nebo Bystřice n.P./Nové Město na Moravě/Golčův Jeníkov. 

 

 

9) INFORMACE Z JEDNÁNÍ MANAŽERŮ A Z CELOSTÁTNÍHO VV 

Jiří Matyáš informoval o proběhlém jednání manažerů, kde byla projednávána oblast soutěží – vyhodnocení 
přihlášek, finální zařazení družstev do soutěží, příprava losovacích aktivů a zadávání soutěží do FIS, příprava 
školení sekretářů oddílů. Dále byly podány informace o připravovaném spuštění webu ČF, vývoji FIS a 
náležitostech rozhodnutí zejm. při činnosti LK, DK, KRD v návaznosti na praxi ORK. 

Lukáš Dolejš informoval o jednání CE VV, kde se řešilo financování  

 

10) OSTATNÍ 
- Návrh termínů jednání RVV, vždy ve středu: 

 31. 08. 2022        Jihlava       16:30 
 21. 09. 2022        Tábor 
 26. 10. 2022        Jihlava 
 30. 11. 2022        Tábor 
 21. 12. 2022        Jihlava 

 

 

Michal Pazderník poděkoval přítomným za účast na jednání.  

 

 

 
Jednání ukončeno ve 21:10. 
 
 
Zapsala: Petra Dufková 
Ověřil: Jiří Tlustý, jmenovaný ověřovatel 


